
 
 
Besluitenlijst vergadering gemeenteraad Olst-Wijhe 
 
Datum : 30 november 2015 
Tijdstip : 20.00 uur 
 
 
Aanwezig: Raadsleden 
       de heer H.T.J. Kamphuis, mevrouw E.G.L.M. Lugtenberg en de heer B.J. Habers  
        (CDA-fractie) 

mevrouw G.M.C. Hulleman-Jansen, de heer E. Dijkslag en de heer R.H. de Wit     
(fractie Gemeentebelangen Olst-Wijhe) 

       de heer A.H.T. Schuiling, mevrouw A.E. Boerman en de heer R.J.M. Leber  
       (PvdA-fractie) 

Mevrouw M. Lof, de heer R.A.J. Brandsma en de heer H. Olthof (D66-fractie) 
de heer J. Gerkes, de heer R.W. Kronieger en mevrouw H.S. Haverkate  
(VVD-fractie) 
 
wethouders: de heren H.G. Engberink, M. Blind en A.G.J. Bosch 

     
Voorzitter: de heer A.G.J. Strien en mevrouw E.G.L.M. Lugtenberg (plv) 
 
Raadsgriffier: de heer B.A. Duursema 
 
Afwezig:  mevrouw E.J.P. Spanbroek (CDA-fractie) en mevrouw B.L. Burink-Kuipers (fractie 

Gemeentebelangen Olst-Wijhe)  
 
1. Opening. 
De volgorde van spreken begint met de fractie van Gemeentebelangen Olst-Wijhe. Bij een 
eventuele hoofdelijke stemming zal de heer R.A.J. Brandsma als eerste stemmen. 
 
2. Vaststellen agenda. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Spreekrecht burgers. 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
4. Vragenronde raadsleden. 
De heer Brandsma vraagt wanneer Olst-Wijhe de Code Verantwoordelijk Marktgedrag 
Thuisondersteuning gaat ondertekenen. 
 
De heer Engberink zegt dat hij dat op dit moment niet kan aangeven. Hij zal er schriftelijk op 
terugkomen. 
 
Mevrouw Lof vraagt of het college een rol voor zich ziet in de oplossing van het conflict Erveweg. 
 
De heer Strien zegt dat het college op 8 december nog overlegt over de besluitvorming over dit 
onderwerp. Er zal nog contact met belanghebbenden plaatsvinden. Eventueel kan mediation een 
oplossing bieden. 
 
De heer Schuiling vraagt om de gegevens voor de Pgb-betalingen naar de Sociale 
Verzekeringsbank op tijd aan te leveren voor de betalingen van 2016. De media maken melding dat 
Olst-Wijhe achterloopt met die aanlevering. Moeten de mensen die het betreft zich zorgen maken? 
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De heer Engberink herkent zich niet in de berichten uit de media. Er is geen achterstand in Olst-
Wijhe met de Pgb’s. 
 
De heer Leber vraagt naar de communicatie rondom de verlening van een omgevingsvergunning 
aan Vereniging Vriendenerf. Het college heeft beloofd naar aanleiding van een debat in de raad in 
maart 2014 om de communicatie naar de bewoners van de Ringmus en de leden van de 
Vereniging Vriendenerf sterk te verbeteren. Uitgerekend in de zomervakantie is de voorgenomen 
wijziging van de omgevingsvergunning ter inzage gelegd. Bovendien kon er op dat moment ook 
niet gepubliceerd worden in de Huis-aan-Huis, wat gebruikelijk is, omdat die vanwege de vakantie 
niet uitkwam. Wel is er in de Stentor gepubliceerd. Is dit optimale communicatie? Men had de 
inwoners ook per post kunnen informeren. Is het college het er mee eens dat het onwenselijk is om 
procedures waarbij ter inzagelegging vereist is in de vakantie uit te zetten. Wat gaat het college 
doen om het geschonden vertrouwen van de bewoners van de Ringmus te herstellen? 
 
De heer Blind zegt het een erg vervelend bericht te vinden. Als een Wabo Vergunning in de 
zomerperiode wordt aangevraagd, dan schrijft de wet voor onverwijld de terinzagelegging te doen. 
Hij weet niet of incidenteel van procedures afgeweken kan worden. Hij zal op een later moment 
schriftelijk antwoorden. Hij is bereid in gesprek te gaan met de bewoners van de Ringmus en met 
de vereniging Vriendenerf. 
 
De heer Kamphuis zegt dat vrachtverkeer in Wijhe over de Raalterweg rijdt terwijl dat voor hen 
verboden is. Kan het college zorgen dat dat niet meer gebeurt? Vrachtwagens uit de richting Raalte 
gaan op de rotonde rechtsaf de Raalterweg op dan is het na 900 meter verboden om in te rijden, 
echter zij rijden gewoon door. Kan men in gesprek gaan met de betreffende bedrijven? 
 
De heer Blind zegt dat het bekend is dat het verbod met enige regelmaat genegeerd wordt. Er 
worden bekeuringen uitgedeeld door de politie. De chauffeurs zijn niet bereid om om te rijden. Er 
staan borden. De optie om er eenrichtingsverkeer van te maken heeft in het verleden op veel 
weerstand gestuit. Het college blijft de politie vragen om te controleren. De provincie heeft 
gedragsbeïnvloeding hoog in het vaandel staan. Het blijft een lastig onderwerp. Hij weet niet wie in 
gesprek zou kunnen gaan met de betreffende bedrijven. 
 
De heer Kamphuis zegt dat TSN Thuiszorg mogelijk failliet gaat. Wat zijn de gevolgen voor onze 
gemeente? Worden de medewerkers ontslagen en wat zijn de gevolgen voor de cliënten? Heeft het 
college een noodplan? 
 
De heer Engberink maakt zich ook zorgen over TSN. Hij stelt vast dat TSN geen werk levert 
binnen onze gemeente. 
 
5. Vaststellen van de besluitenlijst d.d. 26 oktober en 9 november 2015.  
De besluitenlijsten worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
Mededelingen. 
Er zijn geen mededelingen. 
 
7. Ingekomen stukken. 
Naar aanleiding van onderdeel 3 a ‘Crisisnoodopvang voor langere duur en tijdelijke huisvesting 
statushouders’, reageren diverse sprekers. 
 
Mevrouw Hulleman duidt het onderscheid tussen asielzoekers en statushouders. Olst-Wijhe gaat 
beide opvangen en huisvesten. De fractie van Gemeentebelangen Olst-Wijhe vraagt aandacht voor 
draagvlak. Er moet noodopvang voor langere tijd geboden worden. Nu komen er versneld 
statushouders. Voor hen is ruimte gevonden zonder dat er verdringing is op de huizenmarkt. 
Verloopt een en ander budgettair neutraal voor de gemeente?  
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De heer Gerkes zegt dat de VVD-fractie het waardeert dat het college de regie naar zich toe heeft 
getrokken. Noodopvang op één plaats en versneld ruimte aanbieden aan statushouders opdat er 
meer ruimte ontstaat in de asielzoekerscentra. Hij heeft alle vertrouwen in het creëren van 
draagvlak door het college. Hij vraagt een toelichting op het aantal asielzoekers en is blij met de 
verhoging van de vergoeding per vluchteling. Hij bedankt de vrijwilligers en medewerkers van de 
gemeente voor hun inzet. 
 
De heer Brandsma spreekt waardering uit voor iedereen die zich heeft ingezet voor de 
crisisopvang in sporthal De Hooiberg en ook expliciet voor de burgemeester. Hij zegt steun toe aan 
het college voor genomen en nog te nemen acties ten aanzien van opvang van vluchtelingen. 
Welke locaties heeft het college op het oog? 
 
De heer Schuiling zegt dat de PvdA-fractie de beleidslijn ten aanzien van vluchtelingen ten volle 
onderschrijft. Hij heeft waardering voor de tientallen vrijwilligers en de burgemeester. Is er zicht op 
een locatie? Wie is verantwoordelijk voor crisisnoodopvang het Centraal Orgaan opvang 
Asielzoekers (COA) of de gemeente Olst-Wijhe? Wat is het tijdspad? Kunnen lokale ondernemers 
betrokken worden? Kan het voorkomen dat de gemeente een aanbod doet en de COA daar niet op 
ingaat zoals zich dat in Dalfsen voordeed? 
 
De heer Kamphuis zegt dat de CDA-fractie heel tevreden is met de brief. Hij heeft bewondering 
voor al die vrijwilligers die zich ingezet hebben, voor de medewerkers van de gemeente en voor het 
college. Het CDA gaat akkoord met de geschetste beleidslijn. 
 
De heer Strien bedankt voor alle steun die is uitgesproken voor de activiteiten in de aflopen tijd en 
voor het voorgestelde beleid. Er is behoefte aan crisisnoodopvang voor langere tijd. Dan is het niet 
nodig dat vluchtelingen van de ene naar de andere sporthal worden verplaatst telkens voor 72 uur. 
Voor het college staat budgettaire neutraliteit voorop. De vergoeding per vluchteling per dag voor 
crisisnoodopvang gaat van € 40,- naar € 100,-. Het Rijk en de COA streven naar opvangplaatsen 
die ruimte bieden vanaf 200 personen. Olst-Wijhe opteert voor 60 personen met het idee de 
exploitatie in eigen beheer te nemen. Het college streeft ernaar om vóór de kerst een noodopvang 
te realiseren, hij kan niets melden over een mogelijke locatie. De gemeente heeft het beoogde 
aantal statushouders ondergebracht. Het college gaat voor de crisisnoodopvang uit van een termijn 
van een halfjaar met mogelijk een verlenging tot een jaar. Het is denkbaar dat aanvullende 
maatregelen genomen moeten worden. Met SallandWonen wordt goed samengewerkt. Lokale 
ondernemers zullen ingeschakeld worden als dat mogelijk is. In Dalfsen had men het idee om in 
drie kernen 50 vluchtelingen op te vangen. Dat is kleinschalig en Dalfsen vroeg een garantie van 
drie jaar voor crisisnoodopvang in verband met benodigde investeringen. Vooral tegen het laatste 
heeft het COA bedenkingen. Het beleid is erop gericht om crisisnoodopvang niet langer nodig te 
laten zijn. Het college heeft het beleid om de crisisnoodopvang te organiseren voor zolang het 
nodig is. Hij gaat uit van een half tot een heel jaar. 
 
De raad besluit ten aanzien van de ingekomen stukken: 
 1 tot en met 3a voor kennisgeving aan te nemen; 
 4 en 5 in te stemmen met de opdrachtverlening en het addendum; 
 6 de verzonden brief voor kennisgeving aan te nemen. 
 
De volgende agendapunten zijn opiniërend besproken onder leiding van mevrouw E.G.L.M. 
Lugtenberg: 

8. Voorstel tot het nemen van een nieuw voorbereidingsbesluit voor het Historisch Hart van 
Wijhe ter bescherming van de cultuurhistorische en ruimtelijke waarden  
Na opiniërende behandeling constateert de voorzitter dat geen enkele fractie bezwaar maakt tegen 
besluitvorming in deze vergadering. 
Zonder hoofdelijke stemming gaat de raad akkoord met het voorstel om: 
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1. een herziening van het bestemmingsplan voor te bereiden voor het gebied zoals aangegeven op 
    de bij dit besluit behorende tekening met nummer NL.IMRO.1773.VB2015004013-0301 
   (documentnummer 15.023421); 
2. dat dit voorbereidingsbesluit in werking treedt op de dag na publicatie van het besluit. 
 
9. Voorstel tot het van toepassing verklaren van de coördinatieregeling voor het 
bestemmingsplan "De Enk, herziening Enkweg 56 / Industrieweg 1", Wijhe 
Na opiniërende behandeling constateert de voorzitter dat geen enkele fractie bezwaar maakt tegen 
besluitvorming in deze vergadering. 
Zonder hoofdelijke stemming gaat de raad akkoord met het voorstel om de coördinatieregeling toe 
te passen voor het bestemmingsplan “De Enk, herziening Enkweg 56 / Industrieweg 1” en de 
omgevingsvergunning die leidt tot de realisatie van de beoogde bebouwing. 
 
10. Voorstel tot het vaststellen van de Beleidsnota Financiële tegemoetkoming in de 
ziektekosten 
Het raadsvoorstel wordt opiniërend besproken en de raad stemt in met besluitvormende 
agendering in een volgende vergadering. 
 
11. Voorstel tot vaststelling van de startnotitie Woonvisie  
Het raadsvoorstel wordt opiniërend besproken en de raad stemt in met besluitvormende 
agendering in een volgende vergadering. 
 
12. Voorstel tot vaststelling van de ‘Subsidieverordening Jeugdhulp’ 
Na opiniërende behandeling constateert de voorzitter dat geen enkele fractie bezwaar maakt tegen 
besluitvorming in deze vergadering. 
Zonder hoofdelijke stemming gaat de raad akkoord met het voorstel om de ‘Subsidieverordening 
Jeugdhulp’ vast te stellen. 
 
13. Voorstel tot vaststelling van het Gemeentelijk Rioleringsplan Olst-Wijhe 2016-2020  
Het raadsvoorstel wordt opiniërend besproken en de raad stemt in met besluitvormende 
agendering in een volgende vergadering. 
 
14. Voorstel tot het vaststellen van het afvalstoffentarief (vast en variabel) 2016 
Het raadsvoorstel wordt opiniërend besproken en de raad stemt in met besluitvormende 
agendering in een volgende vergadering. 
 
15. Sluiting.  
 
 
 
 
 
 
Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering d.d. 18 januari 2015. 
De griffier,      De voorzitter, 
 
 
 
 
………………………………………..….  ……………………………………………………….. 
B.A. (Bart) Duursema.    A.G.J. (Ton) Strien 
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